
1. Opening 
De avond begon met wat technische problemen. Er was geen verbinding via internet. Alsnog 
helemaal goed gekomen. 

2. Agendavaststelling 
3. Mededelingen:

Een minuut stilte en uitgebreid stilgestaan bij het overlijden van Wendy Wildschut-Dijkstra.
Wijkraad heeft krans gelegd met dodenherdenking 4 mei.

4. Verslag openbare wijkraadvergadering 5 maart 2024
Geen opmerkingen. Vastgesteld en goedgekeurd

5. Stand van zaken:
a. Wijkraad neemt de tijd om zich te bezinnen over de transitie naar wijkplatform. Een aantal 

wijkraadsleden doet mee aan de vergaderingen en het proces in deze. 
Statuten worden gewijzigd vanwege aansprakelijkheid bestuursleden e.d. 
Notaris Krans: Van Wijkraad Amsterdamse Buurten naar Platform Groot Oost: Amsterdamse Buurten 
en Parkwijk/Zuiderpolder/Penningsveer en Slachthuisbuurt. Daar zijn ook ontwikkelingen gaande. 
Participatie vanuit gemeente: is teruggebracht tot het minimale. 
Wim van Seggelen: blijft het raar vinden dat de gemeente van de wijkraden af wil. Vind het belangrijk 
dat er een wijkraad is die staat voor zijn bewoners. Er komt zoveel op de bewoners en wijkraad af. 
Er is verdeeldheid onder de wijkraadsleden over wel/niet meedoen aan een wijkraad/wijkplatform. 
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Openbare wijkraadvergadering                                                                                 
Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder- penningsveer
Datum: Dinsdag 7 mei  2024 20.00 uur
Plaats: Reinaldahuis
Notulist: Joyce Jacobsz

Ronald Fukken, 

Jan Wakker
Henk de Bruijn 
Cor Visser, Els van Looij, Wim van Seggelen, John 
Steffens,  Femke de Leeuw, Gerard van Klooster, 
Marion van Schaick, Ric van Kempen. 
 
Lies van Eeken, Mieke Alders,
Wim Kleist
Joris Krouwels

Voorzitter wijkraad 
Parkwijk/Zuiderpolder/Penningsveer
wijkraadslid, werkgroep Domus Plus
wijkraadslid, werkgroep Domus Plus
bewoners

bewonerscommissie
Wijkraad, vice-voorzitter , penningmeester
Raadslid D66

Afwezig met bericht 
Leida Hakkenbrak
Guido Schols

Wijkraadslid, secretaris
wijkraadslid



Participatie en de wijkplatforms: Mee weten en op uitvoeringsniveau meedenken. 
Prima laagdrempelig maar niet voor iedereen interessant. 
Wijkraden krijgen vanaf 1 januari 2025 geen financiering meer. Dat is jammer maar vooralsnog gaat 
de wijkraad nog door. 

 Vraag bewoner: Gaat er geen info naar de wijkraad? Vanaf nu? 
Wijkraad: dat is al langer gaande. Voorbeeld: het geheim houden van de komst van de Oekraïners 
door de wethouder. Wijkraad hoorde het 2 dagen van te voren. Zoals dat heet: Selectief informeren. 
Wim Kleist hoort via andere kanalen wat er gaande is,  terwijl een wijkraad het direct zou moeten 
horen. 
Tendens wat zich landelijk afspeelt. Politieke wind zorgt ook niet voor openheid in informatie. 
De sfeer wordt er niet beter op. Elkaar vinden is juist zo belangrijk. 
De wijkraad blijft constructief kritisch. Wijkraad wordt tegenwoordig minder gewaardeerd, wordt 
door sommige politieke partijen meer als lastig en vervelend ervaren. 

 Opmerking bewoner: gemeente Velsen. Bewoner is betrokken bij een project. Daar kan een 
gemeente Haarlem een voorbeeld aan nemen. Is in Velsen heel goed geregeld. 

b. Parkeerreferendum. Vervolg. 
Wim Kleist: parkeerdruk goed meten. Met nadruk op GOED. Was de laatste keer in 
coronatijd of op de zondag dat mensen vaak thuis zijn. Meer gesprekken met de 
wijkbewoners. Inventariseren. Welke problemen spelen er. Wijkbewoners mee laten denken 
over hoe deze problemen op te lossen. Misschien zijn er geen parkeer problemen maar 
andere problemen. Die problemen benoemen en samen bespreken en kijken hoe op te 
lossen.
Zorg Wim: dat er niet echt bij de mensen wordt opgehaald.  
Vraag: Oostpoort. Nu: Gratis parkeren, gratis P+R terrein. Dat zijn nu minder parkeerplaatsen 
nu er Oekraïners zijn.   Aan de rand van de stad P en R. Dat is gastvrij . 
Waarom geen P +  R gratis laten blijven?
Voorbeeld Amersfoort. De bewoners waren faliekant tegen maar ze gaan gewoon door. 
Angst dat dat ook in Haarlem gebeurt. 
Wijkraad blikt kort terug in het verleden: komst Decathlon in de tijd van wethouder Jeroen 
van Spijk met een grote parkeervoorziening. 
Voorzitter: uitslag loog er niet om. Hoge opkomst en 81,9% was tegen. 
Parkeren onder de bebouwing en dat kost wat. Moet goedkoop en dan kan dat niet. 
Draagvlakonderzoeken moeten blijven. 
Vraag aan Joris Krouwels van D66: Komst Oostpoort kavel 1f. Veel mensen, meer auto’s. 
Nu al kantoren met mensen die met de auto komen. 
Sociale woningbouw parkeernorm 0,3 vastgesteld. Parkeernorm die gesteld is, is volgens 
onderzoek haalbaar. Meer mensen/ jongeren hebben geen auto. 
Buitenruimtes, meer jongeren toevoegen. 
Er volgt een levendige discussie over parkeren, Oostpoort, jongeren die geen auto hoeven te 
hebben, 40-55m2 appartementen, deel auto’s, goedlopende OV hub. 
Realiteit is dat het openbaar vervoer niet altijd optimaal is en niet altijd betaalbaar is. 
Voorwaarden voor geen auto hebben: goed functionerend, betaalbaar openbaar vervoer. 
Gemeente Haarlem zou een hardere vuist moeten maken met betrekking tot het openbaar 
vervoer , woningen vraagstuk, PFAS/PFOS, Schiphol, Tata steel. 
Vraag bewoner: bereikbaarheid openbaar vervoer. Bewoner heeft een wandelgroep en het is 
lastig om een startpunt te vinden waar alle mensen naar toe kunnen komen om met elkaar 
te starten. Mensen zijn dus noodgedwongen om de auto te nemen. 

c. Hoger Beroep op bestemmingsplan Domus Plus. 
Zienswijze Ontwerp Bestemmingsplan. Domus Plus ( zie sheet) Wijkraad is het niet eens met 
de locatiekeuze en de manier waarop het proces verlopen is. Alle zienswijzen zijn verworpen.
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Advocaat heeft zienswijze ingediend. Wijkraad voorzitter heeft zienswijze ingediend.  
Geen enkele reactie op de zienswijzen gekregen, wel afgewezen. 
Wijkraad gaat nu naar de Raad van State.
De advocaat vind dat een wijkraad beperkt financieel draagkrachtig is. Het honorarium van 
de advocaat valt nog binnen het budget. 
Vraag: is er een tijdsplanning als het naar de Raad van State gaat?
De wijkraad moet op tijd zijn. En dan afwachten maar. Zou 6 maanden kunnen duren. 
Vraag: Bewoner doet de voorspelling dat het druk zal worden bij de Dekamarkt met de komst 
van de Domus Plus. Wordt dat meegenomen in de zienswijzen? 
Wijkraad: hotspot Reinaldapark is toch “kat op het spek binden”.
Wim Kleist: Diverse Domus Plus locaties bezocht. Vlakbij winkelcentra. Worden druk bezocht. 
Al deze locaties geven toch wat overlast. 
APV: in Haarlem is het verboden te bedelen maar niet waar de burgemeester heeft 
aangegeven dat het wel mag. 
Wijkraad heeft andere locaties geadviseerd en aangewezen die beter geschikt zijn voor een 
Domus Plus. 

d. BEA park bestemmingsplan vlak voor 1 januari vastgesteld. Vanaf 1 januari 2024  verlangt 
nieuwe omgevingswet een participatie traject. 
Wijkraad heeft waarschuwing met betrekking tot de verkeersveiligheid locatie ITK afgegeven. 
Opstellen bestemmingsplan opgezet door externe bureaus. Meer verdichting. 
Fase 2: wel goed geparticipeerd. 

e. Oostpoort Kavel 1f. Ymere. Duurzaam, goedkoop en betaalbaar. Voorzitter vond het er goed 
uit zien. 

f. Oostpoort: 6 wekelijks regulier overleg. Ontsluiting nog steeds niet goed opgelost. 
Onoplosbaar probleem. Viaduct staat wéér ter discussie. In de Waarderpolder mag nu nog 
geen woningbouw. Met herinrichting Johan Enschede kan daar een probleem van onder 
vinden als er een parkeergarage gebouwd gaat worden. Daar heeft de wijkraad op gewezen, 
want straks wordt er geld weggegooid. 

g. Vluchtelingenopvang . Tijdelijk voor 3 jaar met verlenging tot 5 jaar. 
Wijkraad: verwachting dat er over 5 jaar weer een visie moet komen. Dat betekent dat de 
Oostpoort nog lang niet gaat komen. 

h. Vraag Joris Krouwels van D66: Aan de raad gepresenteerd als een prachtige “spaghetti”. 
Er is veel potentie. Joris krijgt de indruk dat de inbreng van de wijkraad en bewoners wel 
gewaardeerd wordt. 
Ronald: participatie alleen met de procesmanager. Bij contact met de bureaus: wordt de 
wijkraad op afstand gehouden. 
Vraag: gaat de enorme bebouwing impact hebben op de vervoersdichtheid. Verdichting. 
Oostpoort wordt een knooppunt en dat zal een hele tour zijn. Daar moet een doorgang zijn. 
Straks loopt het dood. 

6. Wat verder der tafel komt en rondvraag:
Opmerking bewoner: het is één grote zandbak vanwege “cowboys” die glasvezel komen 
aanleggen. Tig keer openbreken vanwege verschillende providers. 
En de boel wordt slecht dicht gemaakt. Mensen breken bijna hun nek. 
Advies: Buiten beter meldt of melden via site van de gemeente. 
Wim Kleist: heeft dit probleem bij de gemeente aangekaart. 
Bewoner: heeft toch wat positiefs over het glasvezelgebeuren. Was snel allemaal geregeld. 
Deze informatie zou bij de wijkraad bekend moeten zijn en dat is dus niet zo. 
De voorzitter dankt ieder voor zijn bijdrage en aanwezigheid. 
Tijd voor hapje en drankje. 
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